
Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Píle dňa 31.08. 2023 o 1900 hod.

Prítomní: Bc. Jana Herchlová,  Mgr. Filip Pudmarčík , Ing. Emil Senneš, Ľudovít Večerka, 
Ospravedlnení: Mgr. Iveta Balejčíková – hlavná kontrolórka
Zapisovateľ: Radovan Mičunek
Overujú:    Mgr. Filip Pudmarčík , Ľudovít Večerka

Návrh programu:

1) odpovede na dopyty občanov
2) kontrola plnenia uznesení
3) informácie starostu obce (aktuálny stav projektov, žiadosti o dotácie, 

stav prebiehajúceho VO na odpady, aktuálny stav plnenia príjmov a  
čerpanie a rozpočtu)

4) diskusia / rôzne
5) záver

Starosta  obce  určil  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice.  Následne  predniesol  návrh 
programu podľa pozvánky a dal hlasovať o programe v pôvodnom znení.
Hlasovanie:  za -4   proti -0    zdržali sa-0

1. odpovede na dopyty občanov
Písomne neboli  podané žiadne podnety od občanov, ani  sa na rokovanie nedostavil  nikto 

osobne.  Písomný dopyt  bol  podaný z  okresnej  prokuratúry na preskúmanie rozhodnutia obce na 
úseku  stavebného  poriadku,  pričom  išlo  o  podnet  na  preskúmanie  konkrétneho  kolaudačného 
rozhodnutia.  Obec  pripravila  podklady  a  poskytla  p.  prokurátorke  všetky  vyžiadané  spisy.  Po  ich 
predložení prokuratúra podnet odložila a obci spisy vrátila. 

Starosta informoval o vyriešení problému s odpadom od obyvateľov „modrého“ penziónu. 
Rovnako bol splnený aj podnet z minulého zastupiteľstva a majiteľ nehnuteľnosti v centre obce bol  
kontaktovaný ohľadom potreby udržiavania danej nehnuteľnosti v estetickom stave.

2. kontrola plnenia uznesení
Starosta skonštatoval, že všetky uznesenia z predchádzajúcich rokovaní sú splnené. 

3.  informácie  starostu  obce  (aktuálny  stav  projektov,  žiadosti  o  dotácie,  stav 
prebiehajúceho VO na odpady, aktuálny stav plnenia príjmov a  čerpanie a rozpočtu)

Starosta  informoval  poslancov  o  prebiehajúcich  činnostiach  ohľadom  prípravy  zmien  a 
doplnkov územného plánu obce. 

Starosta oboznámil poslancov o zastavení výzvy do ktorej mala obec záujem podať projekt na 
obnovu budovy obecného úradu. Obec do uzávierky výzvy neobdržala vypracovaný projekt. Všetko 
nasvedčuje tomu, že z Plánu obnovy už nebude možnosť čerpať financie na tento projekt. Obec sa  
bude uchádzať o podporu z iných zdrojov.

Starosta  informoval  o  úspešnom vyčerpaní  dotácie  pre  DHZ vo výške  3000,-€.  Do PZ  bol 
zakúpený kompresor, realizoval sa servis techniky a boli zakúpené ochranné pomôcky pre hasičov.  
Počas leta práce na PZ viacmenej stagnovali.

Ihrisko Rodinka stále nemá podpísanú zmluvu na dodanie. Víťazná firma avizovala, že termín 
dodania bude možný až na jar 2024. Problém je s nedostatkom agátovej suroviny. Budúci týždeň by sa  
mala podpísať zmluva o dielo.



V materskej škole sa z 2% daní realizovala výmena osvetlenia. Boli inštalované LED osvetlenia,  
pričom v herni je inštalované osvetlenie s možnosťou riadenia intenzity a farby svetla.

Obec uzavrela s min. vnútra dve darovacie zmluvy na hasičskú techniku. Do majetku obce 
príde špeciálne vozidlo Mercedes UNIMOG a povodňový vozík, ktorý má teraz obec vo výpožičke.

Zamýšľané darovanie vozidla Peugeot 206 z ministerstva vnútra sa komplikuje natoľko, že po 
spoločnej diskusii sa poslanci priklonili k možnosti odstúpiť od tejto darovacej zmluvy, čo napokon aj  
starosta navrhoval.

Nakoľko sa koncom roka končí zmluva na odvoz komunálnych odpadov obec sa opäť spojila s 
obcami Doľany a Dubová a spoločne obstaráva zvoz komunálneho odpadu. Po novom sa bude platiť 
len za presný počet vyvezených nádob. Systém váženia zostáva nezmenený. 

Starosta  informoval  o  finančnom  postavení  obce  a  možných  kompenzáciách,  ktoré 
zástupcovia samospráv riešia s vládou. 

4.  diskusia / rôzne
Poslanec  Seneš  nastolil  tému  vybudovania  poldrov,  ktoré  majú  ochrániť  obec  pred 

prívlastkovými zrážkami. SVP je v procese prípravy dvoch poldrov nad obcou. Starosta nemá aktuálne 
informácie o súčasnom stave prípravy týchto projektov. V rámci OZ prebehla diskusia o možnostiach 
obce a o rôznych spôsoboch, akými sa dajú realizovať opatrenia na zadržanie vody v krajine. 

Poslankyňa Herchlová sa dotazovala ako stojí  zamýšľaný prevod pozemku pod chodníkom 
pre jej nehnuteľnosťou. Starosta informoval, že ten zámer stále nie je dotiahnutý.

5. záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní OZ a ukončil rokovanie OZ.

Zapísal: Radovan Mičunek………................................…………

Overili:

Mgr. Filip Pudmarčík …...…………..........................………………

Ľudovít Večerka......................................…………………………..


